

**HATE HAS
NO HOME IN
NEW YORK.**

**仇恨在紐約沒有
立足之地**

**A SPECIAL
MESSAGE FROM:**
紐約州眾議員鄭永佳的
特別訊息：

LESTER 鄭永佳
CHANG
NYS ASSEMBLYMAN



New York State Assembly
Albany, NY 12248

PRSRT STD.
US POSTAGE
PAID
ALBANY, NY
PERMIT NO. 75

**Nutjob with 86
arrests slugs
stranger onto NYC
subway tracks in
terrifying string of
attacks on Asian
NYCers: sources**
- New York Post

Oct. 2025

**NYPD: Woman attacks 3 people in
anti-Muslim rampage in Bay Ridge**
- Spectrum News NY1

Feb. 2026

**Antisemitic Hate Crimes Surge 182% in New York
City During Mayor Manda's First Month in
Office, NYPD Data Shows**
- Combat Antisemitism Movement

Feb. 2026

Our community is built on respect, diversity and shared values. Hate undermines everything we stand for. I am committed to working alongside our neighbors to ensure that hate has no place here and that every individual regardless of faith or background feels safe and supported. Together, we can continue to build a stronger, more united community.

我們的社區是建立在彼此尊重、多元文化和享受共同價值觀之上。仇恨會破壞我們所珍惜的一切。我致力於與各個社區攜手合作，確保仇恨在這裡沒有立足之地，讓每個人，無論信仰或背景，都能感受到安全和互相支持。我們齊心協力建立一個更強大、更團結的社區。

-ASSEMBLYMAN LESTER CHANG

MY COMMITMENT TO STOPPING HATE: 我致力於制止仇恨：



- » Combating antisemitism by establishing October 7th as a day of remembrance and New York City school holiday, while promoting education and a statewide prevention campaign. (A.6557)

為打擊反猶太主義，將10月7日定為紀念日和紐約市學校假期，同時推廣教育和開展全州的抵制仇恨運動。(議案 A.6557)

- » Enacting the “Dismantling Student Antisemitism Act”, which would require mandatory antisemitism sensitivity training and establishing reporting and disciplinary procedures for complaints in higher education institutions. (A.2376)

頒布《消除學生反猶太主義法案》，該法案將要求高等教育機構強制進行對「反猶太主義」的教育和抵制，並建立投訴和紀律處分程序。(A.2376)

- » Mandating colleges to provide students with information on how to report hate or bias incidents and what protections they have when they do. (A.7876)

強制要求高校向學生提供如何舉報仇恨或種族偏見事件以及舉報後可獲得的保護措施的信息。(A.7876)

- » Would require an arrest where a police officer has reasonable cause to believe a hate crime has been committed. (A.4766)

如果警官有合理理由相信發生了仇恨犯罪，則必須逮捕嫌疑犯。(A.4766)

LESTER 鄭永佳
CHANG
NYS ASSEMBLYMAN

***I want to hear from
you on this issue!***

To contact me about state issues
please reach out to:

我想聆聽您對此事的看法！如果您想就州
政府相關事宜與我聯繫，請透過以下方式：

DISTRICT OFFICE:

6904 Fort Hamilton Pkwy.

Brooklyn, NY 11228

718-236-1764

Fax: 718-234-0986